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Omgevingsdienst Noord-Holland Noord 
t.a.v. directie 
cc: raad en college Stede Broec 
Postbus 2095 
1620 EB Hoorn 
 
Bovenkarspel, 31 juli 2024 
 
 
Betreft: vragen herplantingsplicht Landtongen Bovenkarspel 
 
Geachte heer/mevrouw, 
 
De VVD Stede Broec heeft enkele vragen over de herplantingsplicht van de Landtongen in 

Bovenkarspel. Afgelopen voorjaar heeft onze fractie vragen gesteld over de herplantingsplicht van de 

landtongen. We hebben in de tussentijd kennisgenomen van de aanvraag omgevingsvergunning, de 

omgevingsvergunning en een activiteitenplan via www.officielebekendmakingen.nl. 

 

De Omgevingsdienst Noord-Holland Noord heeft last onder dwangsom opgelegd aan de heer Broersen 

met betrekking tot het herplanten van bomen op de landtongen. Dit doet de dienst namens de provincie. 

De provincie is in het kader van natuur het bevoegde gezag. De eerste termijn van afdoening lag in 

februari, maar vervolgens bleek dat voor het planten van bomen een erfgoedvergunning nodig was van 

de gemeente Stede Broec. De landtongen zijn cultuurhistorisch beschermd. Deze erfgoedvergunning 

was eind vorig jaar aangevraagd en in mei dit jaar verleend. In goed overleg met betrokken partijen is 

de termijn nu gesteld op 1 november 2024. Dit heeft te maken met het broedseizoen en het aanslaan 

van nieuw aangeplante bomen. 

 

1. Er is een activiteitenplan ingediend. Op dit moment is de bestemming Natuur. Klopt het dat de 
OD NHN bij goedkeuring van dit plan, heeft bekeken of ruimtelijke invulling voldoet aan het 
bestemmingsplan? 

2. Het lijkt alsof er herplanting plaatsvindt, maar gezien de omgevingsvergunning voorzien van 
kenmerk: Z2023-00001318, lijkt het alsof er ontwikkelingen plaats gaan vinden waarvoor de 
gemeenteraad het bestemmingsplan moet aanpassen. Hoe kan het zo zijn dat deze 
ontwikkelingen al plaatsvinden voordat het bestemmingsplan is gewijzigd? 

3. Is bij het herstellen uitgegaan van de bestemming Natuur? En vindt er dus daadwerkelijk herstel 
plaats, zodat de oorspronkelijke staat van de natuur terugkomt? 

4. Hoe gaat u waarborgen dat aan de gestelde termijn van 1 november 2024 wordt voldaan? 
5. Wat zijn de gevolgen als de gestelde termijn niet wordt gerespecteerd door de grondeigenaar? 

 
Alvast bedankt voor uw medewerking en reactie. 
 
Met liberale groet, 
namens de fractie van de VVD in de gemeenteraad van Stede Broec 
 
Joey Leeuwinga 
Fractievoorzitter 


